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Emne: UTTALE VEDR. REGULERINGSPLAN FOR FJELBERGSAMBANDET
Vedlegg: 
Att: Regionavdelinga ‐ Hans‐Christian Engum
 
Den 27.10.2017 sendte Kvinnherad kommune framlegg til reguleringsplan for Fjelbergsambandet til Hordaland fk
for uttale.
Frist for uttale var sett til 08.12.2017.
 
I brev av 07.12.2017 bad Hordaland fk om å få utsett fristen til 16.03.2018. Det går ikkje fram av off. journal om
søknaden blei imøtekomen.
 
I dag, nær 5 mnd. etter at Hordaland fk fekk oversendt framlegget til reguleringsplan, kan eg ikkje finne i off.
journal at Hordaland fk har
svara / gjeve uttale til Kvinnherad kommune. Dersom dette er rett, har Fylkeskommunen brukt lengre tid på å
uttale seg om reguleringsplanen enn
Kvinnherad kommune brukte på å utarbeide planen.
 
A: Kva er årsaka til at Hordaland fk må bruke 5 mnd. på ein uttale og såleis ikkje klarar å overhalde fristar dei sjølve
har sett ?
 
B: Kva tid vil Hordaland fk gi uttale vedr. Kvinnherad kommune sitt framlegg til reguleringsplan for
Fjelbergsambandet ?
 
 
Helsing
 
Øyvind Østvik
 
 


